
 
 

 

 

 

 

Tarnów, dn. 19.01.2023 r. 

Znak: WKS.0124.1.2023 

 

 
Szanowny Pan 
Marek Ciesielczyk 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 

Szanowny Panie, 

odpowiadając na Pana pytania dotyczące audycji „Dwa kwadranse prezydenta”, emitowanej 

w Starnowa.tv,  informuję iż materiał jest realizowany przez Wydział Komunikacji Społecznej we 

współpracy z tymże podmiotem. Z realizacją audycji nie wiążą się żadne koszty finansowe dla Urzędu 

Miasta Tarnowa.  

Odnosząc się do kwestii zatrudnienia pracowników Starnowa.tv oraz zlecanych tej firmie usług, 

informuję że w roku 2022 Urząd Miasta Tarnowa nie zatrudniał pracowników ww. stacji. Wydział 

Rozwoju Gospodarczego w minionym roku zlecił Starnowa.tv transmisję na żywo dwóch ważnych 

ogólnopolskich wydarzeń tj. Festiwalu Nauki i Techniki (30.09-2.10) oraz Forum Gospodarczego  

(28-29.11) na łączną kwotę 2870 zł. 

Z wyrazami szacunku 
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